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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:513 Trafiksatsningar i Kronoberg

I Trafikverkets infrastrukturplan för åren 2022–2033 prioriteras underhåll av 
vägar och järnvägar som är eftersatta. Trafikverket påpekar att om man inte får 
mer pengar blir det därför inget över till nya investeringar i Kronobergs län, 
utöver de investeringar som redan påbörjats. Kronoberg är inte heller med i 
planen för de snabbtåg som diskuteras, och länet riskerar därmed att hamna 
väldigt illa till när det gäller nya trafiksatsningar. 

Trafikverkets regionchef förklarar att det för Kronobergs del är bland annat det 
mycket viktiga och efterlängtade dubbelspåret på järnvägen mellan Alvesta och 
Växjö som riskerar att hamna utanför planen och inte bli av inom överskådlig 
tid, trots att statsrådet själv lyft detta som angeläget. Som statsrådet vet är 
Alvesta är en mycket viktig knutpunkt för resandet i sydost. Ett mycket stort 
antal resenärer, varav många jobbpendlare som vill åka kollektivt, passerar 
Alvesta varje dag, och de riskerar ofta att missa anslutningar på grund av för 
liten möteskapacitet på sträckan.  

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Ämnar ministern vidta åtgärder så att dubbelspåret kan bli av inom ramen för 
nuvarande infrastrukturplan?

………………………………………

Katarina Brännström (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-16
Besvaras senast
2020-11-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


